
MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21

ZÁPIS  

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI

jednání č. ZMČ14
konané dne 28.06.2021

Přítomni : dle prezenční listiny 

Ověřovatel : radní MČ Praha 21 - Zdeňka Hubínková
zastupitel MČ Praha 21 - Ing. Ondřej Vojta

1. Zahájení jednání, stanovení ověřovatelů
Jednání zastupitelstva MČ Praha 21 zahájil v 14:00 hodin pan starosta Milan Samec, přivítal
přítomné  zastupitele  a  občany,  upozornil,  že  jednání  má  úřední  povahu,  že  celý  průběh
zasedání je z důvodu transparentnosti přenášen on-line na adrese www.praha21.cz a následně
po  ukončení  zasedání  ZMČ bude  záznam  volně  přístupný  veřejnosti.  Požádal  o  vypnutí
vyzvánění mobilních telefonů a zachování klidu pro důstojný průběh zasedání, čas jednání je
stanoven od 14:00 do 22:00 hodin.  Informoval,  že  interpelace občanů jsou zařazeny jako
pevný bod v době od 18:00 do 18:45 hodin, interpelace členů zastupitelstva od 18:45 do 19:30
hodin, přihlášky musí být odevzdány do 90-ti minut od začátku jednání a označeny pořadím
interpelace,  pokud  jich  občan  či  zastupitel  předkládá  více.  Hlasovat  dnes  budeme
elektronicky,  v případě  technických problémů budeme hlasovat  zvednutím ruky.  Podklady
k jednání  dnešního  zasedání  zastupitelstva  jste  obdrželi  a  máte  je  všichni  k dispozici
v tabletech. Ověřením dnešního zápisu pověřil pí Zdeňku Hubínkovou a p. Ondřeje Vojtu, oba
souhlasili. Sdělil, že ověřovatel zápisu zastupitelstva odpovídá za správnost a úplnost zápisu z
jednání zastupitelstva, hlídá sčítání hlasů a zjišťování výsledků hlasování. Požádal, aby při
jednotlivých hlasování  do  záznamu bylo  hlasitě  uvedeno,  kolik  zastupitelů  hlasovalo  pro,
proti a kolik zastupitelů se hlasování zdrželo.

2. Volba mandátového výboru
Pan starosta sdělil, že mandátový výbor ověří a konstatuje přítomnost nadpoloviční většiny
členů,  počet  členů  omluvených  a  neomluvených.  Navrhl  tříčlenný  mandátový  výbor  ve
složení: pí Kučerová, pí Pelčáková, p. Duchek – všichni souhlasili.  
Ve 14:13 hodin p. starosta vyhlásil vzhledem k technickým problémům 10 min. přestávku.

Usnesení číslo: ZMČ14/0173/21
Zastupitelstvo městské části
1) volí

mandátový výbor ve složení: paní Marie Kučerová, paní Hana Pelčáková, pan Petr Duchek

Usnesení - (Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 0)

http://www.praha21.cz/


Mandátový výbor konstatoval, že na zasedání je přítomno 14 zastupitelů, zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. Pan starosta informoval, že z celého jednání se omluvila pí Charvátová, ze 
začátku jednání se omluvily pí Jakob Čechová a pí Ponicová.
3. Volba návrhového výboru
Pan starosta navrhl tříčlenný návrhový výbor ve složení: pí Carbolová, pí Dastychová, p. Říha
– všichni souhlasili.

Usnesení číslo: ZMČ14/0174/21
Zastupitelstvo městské části
1) volí

návrhový výbor ve složení: paní Jitka Carbolová, paní Zuzana Dastychová, pan Petr Říha

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 0)

4. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 21
Pan starosta  konstatoval,  že 14.  jednání  bylo řádně svoláno a vyhlášeno na úřední  desce,
včetně její elektronické podoby. Informace ke všem projednávaným bodům v digitální podobě
mohou občané nalézt na webových stránkách MČ. Z materiálů jsou vynechány údaje osobní
povahy, které znemožňuje zveřejňovat zákon. 
V rozpravě k tomuto bodu vystoupila pí Kučerová s návrhem doplnění programu, který byl
hlasován:
Hlasování o návrhu pí Kučerové:

- Doplnění bodu jednání 
Hlasování: Pro: 7, Proti: 2, Zdržel se: 5. Návrh nebyl přijat.

Dále vystoupili: p. Pavel Dufek s návrhem na doplnění bodu do programu jednání, který byl
hlasován a jehož předkladatelem bude p. Roušar; dále vystoupili p. Havrda s návrhem, který
byl hlasován, pí Kučerová, pí Kopecká, pí Dastychová, s technickou poznámkou p. Havrda, pí
Doležalová,  p.  Duchek,  p.  Roušar  s návrhem,  který  byl  hlasován;  pí  Jakob  Čechová,  p.
Růžička, pí Jakob Čechová podruhé, pí Kučerová, pí Doležalová podruhé – s návrhem, který
byl hlasován; p. Duchek, s technickou poznámkou pí Kopecká, p. starosta s návrhem, který
byl hlasován.
V 14:35 hodin přišla pí Jakob Čechová, změna počtu hlasujících na 15.
V 15:00 hodin odešel p. Havrda, změna počtu hlasujících na 14.

Hlasování o návrhu p. starosty:
- Ukončení rozpravy 

Hlasování: Pro: 9, Proti: 3, Zdržel se: 1. Návrh byl přijat.

V 15:06 hodin přišla pí Ponicová, změna počtu hlasujících na 15.

Hlasování o návrhu p. Roušara:
- Sloučení  bodů  č.  11  Zápisy z  jednání  Kontrolního  výboru  ZMČ Praha  21  včetně

Protokolu  o  kontrole a  bodu  č.  16  Námitka  podjatosti  předsedkyně  KV  Marie
Kučerové  při  řešení  stížnosti  č.12/2020  (článek  v  ÚZ  "Kynologové  zůstávají")  a
místopředsedkyně KV Lucie Doležalové, zařadit jako bod č. 11, předkladatel zůstává
Hlasování: Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 3. Návrh byl přijat.

Hlasování o návrhu pí Doležalové:



- Zařadit jako poslední bod jednání Zprávu o činnosti rady, zejména podání informací o
situaci v MZŠ Polesná, aktuální informace o nápravě účetnictví a účetní závěrce  – 
Hlasování: Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 5. Návrh nebyl přijat.

Hlasování o návrhu p. Havrdy:
- Zřízení  pracovní  skupiny  zastupitelů  k Pravidlům  pro  vydávání  Újezdského

zpravodaje, včetně jednacího řádu redakční rady.
Hlasování: Pro: 6, Proti: 1, Zdržel se: 5. Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o návrhu p. Roušara (bod přednesen občanem p. Dufkem):
- Doplnit  bod  jednání:  Návrh  na  jiné  využití  peněžních  prostředků  Participativního

rozpočtu 2021 
Hlasování: Pro: 12, Proti: 1, Zdržel se: 2. Návrh byl přijat. 

Program jednání:

1. Zahájení jednání, stanovení ověřovatelů
2. Volba mandátového výboru
3. Volba návrhového výboru
4. Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ Praha 21
5. Kontrola plnění usnesení
6. Rozpočtová opatření č. 27 až č. 45: změny rozpočtu v roce 2021.
7. Plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. čtvrtletí 2021.
8. Závěrečný účet MČ Praha 21 za rok 2020.
9. Schválení účetní závěrky MČ Praha 21 za rok 2020.
10.Zápisy z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 č. 16, 17 a 18

11.
Zápisy  z  jednání  Kontrolního  výboru  ZMČ  Praha  21  včetně  Protokolu  o  kontrole  +
Námitka podjatosti předsedkyně KV Marie Kučerové při řešení stížnosti č.12/2020 (článek
v ÚZ "Kynologové zůstávají") a místopředsedkyně KV Lucie Doležalové

12.Jednací řád Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21

13.
Rezignace na funkci tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 a jmenování nového
tajemníka/tajemnice Kontrolního výboru

14.
Rezignace na funkci předsedkyně a členky Finančního výboru, volba nové předsedkyně a
členky Finančního výboru.

15.Volba přísedících Obvodního soudu Prahy 9 za městskou část Praha 21
16.Návrh na jiné využití peněžních prostředků participativního rozpočtu 2021

Usnesení číslo: ZMČ14/0175/21
Zastupitelstvo městské části
1) schvaluje

doplněný a upravený program jednání 14. Zastupitelstva MČ Praha 21

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 3, Zdržel se: 0)

5. Kontrola plnění usnesení



Předkladatel  p.  Růžička  sdělil,  že  v příloze  jsou  vygenerované  splněné  úkoly  –  Převzetí
nemovitostí do správy MČ Praha 21 na základě protokolu PP/36/513/2018 a Uzavření dohody
o narovnání s TJ SOKOL Újezd nad Lesy. 
V rozpravě k tomuto bodu nikdo nevystoupil.

Usnesení číslo: ZMČ14/0176/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

kontrolu plnění usnesení

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 1)

p. Roušar podal procedurální návrh:
- Zařadit odsouhlasený bod č. 16 jako bod č. 6 a posunutí všech bodů v číslech.

Hlasování: Pro: 6, Proti: 4, Zdržel se: 1. Návrh nebyl přijat.

6. Rozpočtová opatření č. 27 až č. 45: změny rozpočtu v roce 2021.
Předkladatelka materiálu pí Kopecká sdělila: 

- Museli jsme nově zapojit 670 tis. na právní služby. Jedná se o vedení komplikovaného
správního řízení v souvislosti se silnicí ve Výzkumných ústavech v Běchovicích. 

- Za 75 tis. se dovybavila dalším mobiliářem pumptracková dráha, 
- V rámci  koordinátorů  participace  spolupracujeme  s IPRem  na  revitalizaci  sídliště

Rohožník, proto jsme zapojili 605 tis. na zpracování studie, 
- Získali jsme dotaci ve výši 2 mil. Kč na rekonstrukci zdravotního střediska, 
- Z pojistky jsme za spadlý strom v parku u školy získali 24 tis. 
- Vrátili jsme 36 tis. ze získané dotace na pěstounskou péči, 
- Navýšili jsme položku opravy silnic o další 2 mil. Kč, 
- Získali jsme dotaci z MPSV ve výši 471 tis. na sociální služby, 
- Získali jsme dotaci z MPSV ve výši 968 tis na výkon sociálně právní ochrany dětí, 
- Poskytli jsem dar závodům Mladé Běchovice ve výši 5 tis. Kč a závodu Kladno –

Lidice – Ležáky ve výši 2 tis. Kč zapojením VHP, 
- Poskytli jsme dotaci Kangsim Dojang na sportovně zábavný program ve výši 25 tis.

Kč, opět z VHP, 
- Poskytli  jsme  dotaci  Kangsim Dojang  na  extraligový  turnaj,  který  se  bude  konat

v listopadu ve výši 25 tis. Kč, opět VHP,
- Přijali jsme dotaci na Sbor dobrovolných hasičů z HMP ve výši 115 tis. Kč, 
- Získali jsem dotaci na sociální služby ve výši 301 tis. Kč na odměny v souvislosti

s obdobím Covidu z MPSV, 
- Přijali jsem účelovou dotaci na zkoušky odborné způsobilosti ve výši 100 tis. od HMP,
- V rámci programu na zlepšování životního prostředí byly v letošním roce úspěšné se

svými projekty všechny 3 příspěvkového organizace, které žádost podaly. Jedná se o
MŠ Sedmikrásku 100 tis., MŠ Rohožník ve výši 250 tis. a Masarykova základní škola
ve výši 100 tis. Kč, přijali jsme tak průtokovou dotaci ve výši 450 tis. Kč. 

- Na údržbu v městské části jsme zapojili další finanční prostředky, a to 676 tis. Kč, 

Posledním  rozpočtových  opatřením,  je  opatření  na  financování  obnovy  vozového  parku
služebních vozidel v městské části ve výši 3562 tis. Kč. Jedná se o koupi 4 aut, na které již



máme schválenou dotaci ve výši 1 mil. Kč. Zároveň budeme žádat i HMP o dotaci, které má
na  tyto  projekty  také  vyčleněny  další  prostředky.  Tzn.  že  celkové  náklady  této  akce
nepřesáhnou 2,5 mil. Kč. 
V rozpravě občanů nikdo nevystoupil, v rozpravě zastupitelů vystoupili: pí Kučerová, p. Říha,
p.  starosta,  p.  Roušal,  pí  Doležalová,  pí  Jakob  Čechová,  p.  starosta,  p.  Jakob  Čechová
podruhé, pí Kučerová podruhé, p. Roušar.

V 15:39 přišel p. Havrda, změna počtu hlasujících na 16.

Dále vystoupil p. Havrda, p. Růžička, pí Hubínková, závěrečné slovo měla pí Kopecká. 

Usnesení číslo: ZMČ14/0177/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

Rozpočtová opatření č. 27 až č. 45: změny rozpočtu v roce 2021 v souladu s přiloženými
tabulkami, které jsou nedílnou součástí tohoto usnesení.

2) schvaluje

Rozpočtové opatření č. 45: změnu rozpočtu v roce 2021 v souladu s přiloženou tabulkou,
která je nedílnou součástí usnesení.

Usnesení - (Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 6)

7. Plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. čtvrtletí 2021.
Předkladatelka  materiálu pí  Kopecká sdělila:  materiál  byl  vypracován v souladu se všemi
platnými zákony, předpisy, směrnicemi a pokyny z MHMP a Českými účetními standardy. 
K 31. 3.   byly příjmy plněny na 30 % a výdaje na 12%. Z toho běžné výdaje na 19% a
kapitálové výdaje na 0,5%. Výsledek hospodaření hlavní činnosti byl vykázán ve výši 21 mil.
a ve vedlejší činnosti ve výši 2,7 mil. Kč. 
Materiál byl projednán radou městské části a byl zaslán finančnímu výboru. 
Podrobněji dle jednotlivých kapitol u příjmů bylo plnění především z těchto důvodů: 

- u zdravotnictví a sociální péče – zde se jedná o příjmy z poskytování pečovatelské
služby a přijatých dotací z HMP i MPSV a na výkon pěstounské péče

- u kultury: dotace na knihovnu. 
- Pokladní správa: jedná se o správní a místní poplatky, vratky programových dotací za

rok 2020.  

U běžných výdajů se jedná: 
- u dopravy jsou to opravy silnic a chodníků a zimní údržba.  
- školství:  neinvestiční  příspěvky  MŠ  a  ZŠ,  nájem  detašovaného  pracoviště  MŠ

Sedmikráska, 
- zdravotnictví a sociální péče: výdaje na pečovatelskou službu a pěstounskou péči, 
- kultura a cestovní ruch: pořízeny knihobudky a činnosti knihovnické.  
- Bezpečnost: provozní náklady nové budovy hasičárny, nákup materiálu a služeb. 
- Hospodářství: komunální služby, správa a údržba městské části,  
- U  vnitřní  správy  došlo  k plnění  na  zastupitelstvo  obce,  platy  zaměstnanců,  tisk

újezdského zpravodaje.  



V rozpravě k tomuto bodu nikdo nevystoupil.

Usnesení číslo: ZMČ14/0178/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

předložený materiál Zhodnocení plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. čtvrtletí roku 2021 včetně
všech příloh.

2) schvaluje

materiál  Zhodnocení plnění rozpočtu MČ Praha 21 za 1. čtvrtletí roku 2021 včetně všech
příloh.

Usnesení - (Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 6)

8. Závěrečný účet MČ Praha 21 za rok 2020.
Předkladatelka  materiálu  pí  Kopecká  sdělila:  v souladu  se  všemi  platnými  předpisy  od
vyhlášky hl. m. Prahy, zákonu o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, vnitřní směrnicí
MČ č. 1/18 o rozpočtových pravidlech je vypracován závěrečný účet MČ Praha 21 za rok
2020. 
 Součástí je: 

- Plnění rozpočtu příjmů, 
- Plnění rozpočtu výdajů, 
- Financování zapojení vlastních úspor a cizích zdrojů
- Stavy a obraty na bankovních účtech, 
- Peněžní fondy, 
- Majetek
- Vyúčtování finančních vztahů k rozpočtů krajů, 
- Vyúčtování  finančních  vztahů  ke  státnímu rozpočtu,  státním fondům a  národnímu

fondu, 
- Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření, 
- Finanční hospodaření zřízených právnických osob a hospodaření s jejich majetkem

Návrh závěrečného účtu byl vyvěšen na úřední desce dne 4.6., a do této doby nepřišly žádné
připomínky od občanů. 
Přezkoumání  hospodaření  na  městské  části  probíhalo  během  října,  listopadu  a  dubna.
Kontrolorky MHMP konstatovaly, že nebyly zjištěny chyby a nedostatky, kromě těch, které
byly  ještě  napraveny v průběhu  přezkoumání  hospodaření.  Závěr  kontroly  byl,  že  nebyla
zjištěna  žádná  rizika,  která  by  mohla  mít  negativní  dopad  na  hospodaření  městské  části
v budoucnosti. 
Na základě přednesených informací je návrh usnesení ve vašich materiálech. 

V rozpravě  občanů  nikdo  nevystoupil,  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  p.  Roušar,  pí
Kučerová, pí Doležalová, p. Havrda, závěrečné slovo dostala pí Kopecká.



Usnesení číslo: ZMČ14/0179/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

předložený materiál Závěrečný účet Městské části Praha 21 za rok 2020 včetně příloh.

2) schvaluje

uzavření závěrečného účtu Městské části Praha 21, to jest celoročního hospodaření MČ Praha
21, za rok 2020 bez výhrad, v souladu s přiloženým materiálem.

Usnesení - (Pro: 10, Proti: 0, Zdržel se: 6)

V době od 16:05 hodin do 16:15 hodin byla přestávka.

9. Schválení účetní závěrky MČ Praha 21 za rok 2020.
Předkladatelka materiálu pí Kopecká informovala, že v souladu s vyhláškou o požadavcích na
schvalování  účetních  závěrek  některých  vybraných  účetních  jednotek,  v souladu
s metodickými  pokyny  z MHMP a  s vnitřní  směrnicí  1/20  o  schvalování  účetní  závěrky,
předkládá výbor pro hodnocení podkladů pro schvalování účetní závěrky účetní závěrku MČ
Praha 21 ke schválení. 
Výbor  pro  schvalování  účetní  závěrky  ji  projednal  dne  24.5.  a  doporučil  Zastupitelstvu
předloženou účetní závěrku schválit. 
Součástí je: 

- Rozvaha
- Výkaz zisku a ztrát
- Přehled o změnách vlastního kapitálu, 
- Přehled o peněžních tocích, 
- Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu
- Přehled pro hodnocení plnění rozpočtu
- Inventarizace rozvahových a podrozvahových účtů, 
- Inventarizační zpráva, 
- Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření městské části Praha 21
- Zpráva o plnění přijatých opatření, 
- Zpráva o výsledcích finančních kontrol. 

V rozpravě  občanů  k tomuto  nikdo  nevystoupil,  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  pí
Kučerová,  pí  Kopecká,  p.  Havrda,  pí  Doležalová,  pí  Jakob  Čechová,  pí  Dastychová,  p.
Roušar,  pí  Dastychová  podruhé,  pí  Kučerová  podruhé,  pí  Ponicová,  pí  Hubínková,  pí
Doležalová podruhé, p. Říha, p. Havrda podruhé, p. Růžička s návrhem, který byl hlasován.

Hlasování o návrhu p. Růžičky:
- Ukončení rozpravy k tomuto bodu

Hlasování: Pro: 9, Proti: 6, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Vystoupil p. Roušar s návrhem, který byl hlasován a p. starosta;

Hlasování o třetím vystoupení p. Havrdy: Pro: 13, Proti: 1, Zdržel se: 2. Návrh byl přijat,
v diskusi vystoupil p. Havrda.



V 17:04 hodin p. starosta na 10 minut přerušil jednání vzhledem k narušování jednání.

Dále  vystoupili:  pí  tajemnice  Zátková k dotazům zastupitelů  na  problematiku  kontrolního
systému ÚMČ, s technickou poznámkou p. Roušar, p. Havrda, a se závěrečným slovem pí
Kopecká.

Hlasování o návrhu p. Roušara:
- doplnit do usnesení: ZMČ Praha 21 pověřuje místostarostku paní Kopeckou předat

zastupitelům do  15.7.2021  dokumenty  obsahující  nápravná  opatření  a  doprovodné
materiály související s rekonstrukcí účetnictví MZŠ

- Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Usnesení číslo: ZMČ14/0180/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

účetní závěrku městské části Praha 21 za rok 2020 včetně všech příloh a návrh na převod
výsledku hospodaření za rok 2020 ve výši 4 803 665,39 Kč (z toho hlavní činnost 1 188
297,67  Kč  a  vedlejší  hospodářská  činnost  3  615  367,72  Kč)  na  účet  432  -  výsledek
hospodaření předcházejících účetních období,  v souladu s přiloženým materiálem a Příkaz
starosty č. 1/2021 k odstranění nedostatků  zjištěných z přezkoumání hospodaření MČ Praha
21  za  rok  2020  dle  Zprávy  o  výsledku  přezkoumání  hospodaření  MČ Praha  21  ze  dne
14.5.2021.

2) schvaluje

účetní závěrku městské části Praha 21 za rok 2020 včetně všech příloh a návrh na převod
výsledku hospodaření za rok 2020 ve výši 4 803 665,39 Kč (z toho hlavní činnost 1 188
297,67  Kč  a  vedlejší  hospodářská  činnost  3  615  367,72  Kč)  na  účet  432  -  výsledek
hospodaření předcházejících účetních období, v souladu s přiloženým materiálem.

3) schvaluje

nápravná  opatření  z  Příkazu  starosty  č.  1/2021  k  odstranění  nedostatků  zjištěných  z
přezkoumání hospodaření  MČ Praha 21 za rok 2020 dle  Zprávy o výsledku přezkoumání
hospodaření MČ Praha 21 ze dne 14.5.2021 (uvedeno v příloze č. 17).

4) pověřuje

místostarostku  paní  Kristýnu  Kopeckou  předat  zastupitelům  do  15.7.2021  dokumenty
obsahující  nápravná opatření  a  doprovodné materiály související  s  rekonstrukcí  účetnictví
MZŠ

Zodpovídá 

1. Ing. Kristýna Kopecká, místostarostka MČ Praha 21 

Termín: 15.07.2021

Usnesení - (Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 6)



10. Zápisy z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 č. 16, 17 a 18
Předkladatelka materiálu pí Hubínková sdělila, že FV předkládá 3 zápisy zastupitelstvu na
vědomí.
V rozpravě  občanů  nikdo  nevystoupil,  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  p.  Kučerová,  p.
Roušar,  pí  Hubínková,  p.  Říha,  p.  Roušar  s návrhem  usnesení,  který  byl  hlasován,  pí
Dastychová.

Hlasování o návrhu p. Roušara:
- ZMČ Praha 21 ukládá RMČ Praha 21 zajistit  zlepšení  procesu schvalování  zápisů

z Finančního výboru a Kontrolního výboru tak, aby účastníci jednání měli možnost
zápis připomínkovat.
Hlasování: Pro: 3, Proti: 3, Zdržel se: 7. Návrh nebyl přijat. 

Usnesení číslo: ZMČ14/0181/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

zápisy z jednání Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21 č. 16, 17 a 18.

Usnesení - (Pro: 10, Proti: 2, Zdržel se: 2)

11. Zápisy z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 včetně Protokolu o kontrole +
Námitka  podjatosti  předsedkyně  KV Marie  Kučerové  při  řešení  stížnosti  č.12/2020
(článek v ÚZ "Kynologové zůstávají") a místopředsedkyně KV Lucie Doležalové

V době od 17:50 hodin do 18:00 hodin byla přestávka.
V době od 18:00 hodin do 18:45 byly projednávány interpelace.

Předkladatelka  materiálu  pí  Kučerová  uvedla  důvodové  zprávy  k oběma  sloučeným
materiálům  –  informovala,  že  Kontrolní  výbor  Zastupitelstva  MČ  Praha  21  předkládá
Zastupitelstvu MČ Praha 21 zápisy ze svého jednání č. 15 ze dne 06.05.2021, č. 16 ze dne
20.05.2021 a Protokol o kontrole č. 7/2020 - Prošetření nákupu pozemku parc. č. 544/4 k. ú.
Újezd nad Lesy;                      - informovala, že na 15. jednání Kontrolního dne 6.5.2021 byla
členem KV Ing. Lamešem předložena „Námitka podjatosti předsedkyně KV Marie Kučerové
při  kontrole  řešení  stížnosti  č.  12/2020  (Článek  v ÚZ  „Kynologové  zůstávají“)  a
místopředsedkyně  KV Lucie  Doležalové“.  KV předává  námitku  podjatosti  Zastupitelstvu.
Úřad si vyžádal výklad MHMP k postupu ohledně námitek z podjatosti při výkonu funkce
člena KV. 

V rozpravě občanů vystoupil p. Lameš; vzhledem k vyčerpání času pro jeho příspěvek došlo
k hlasování o prodloužení času:
Hlasování: Pro: 12, Proti: 3, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

V rozpravě zastupitelů vystoupili:  pí  Kučerová,  pí  Dastychová,  pí  Doležalová,  p.  Duchek,
s technickou poznámkou pí Kučerová, p. Havrda, pí Jakob Čechová, pí Kučerová, podruhé
p. Roušar s návrhem, který byl hlasován.



Hlasování k návrhu p. Roušara:
- Ukončení rozpravy k bodu č. 11

Hlasování: Pro: 8. Proti: 6, Zdržel se: 2. Návrh nebyl přijat. 

V rozpravě pokračovali: pí Dastychová, p. Růžička, pí Kopecká, p. starosta, pí Doležalová a
p. Duchek. 

Hlasování o návrhu p. Duchka:
- Vystoupení p. Lameše v rozpravě zastupitelů, v bodě č. 11

Hlasování: Pro: 9, Proti: 1, Zdržel se: 2. Návrh byl přijat. 

V rozpravě dále vystoupili: p. Havrda, pí Pelčáková, p. Lameš, p. Růžička s návrhem, který
byl hlasován. 

Hlasování k návrhu p. Růžičky:
- Ukončení rozpravy k bodu č. 11 

Hlasování: Pro: 10, Proti: 5, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat. 

Hlasování o třetím vystoupení pí Doležalové:
Hlasování: Pro: 10, Proti: 1, Zdržel se: 5. Návrh byl přijat. 

Hlasování o vystoupení p. Duchka v rozpravě k bodu č. 11
Hlasování: Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 1. Návrh byl přijat.

V rozpravě  vystoupili:  s technickou  poznámkou  p.  Havrda,  pí  Doležalová,  s technickou
poznámkou p. Havrda, p. Duchek s návrhem na odvolání pí Kučerové z Kontrolního výboru a
na schůzku klubů zastupitelů.

Od 19:56 hodin do 20:15 hodin byla přestávka, poté pokračovali v rozpravě p. Duchek, p.
Roušar s návrhem, který byl hlasován, p. starosta, závěrečné slovo měla pí Kučerová. 

Hlasování o návrhu p. Roušara:
- u projednávaného bodu č. 11 (= sloučený původní bod č. 11 s bodem č. 16) vypustit

v usnesení bod č. 2) a 3) z původního bodu č. 16, tedy: bod č. 2) "Námitku podjatosti
předsedkyně KV Marie Kučerové při kontrole řešení stížnosti č. 12/2020 (článek v ÚZ
"Kynologové  zůstávají")  a  místopředsedkyně  KV Lucie  Doležalové"  a  bod  č.  3)
konstatuje,  že v souladu s vyjádřením MHMP není  oprávněno rozhodovat  ve věci
případné podjatosti členů KV
Hlasování: Pro: 8, Proti: 1, Zdržel se: 1. Návrh nebyl přijat. 

Usnesení číslo: ZMČ14/0182/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí



zápisy z jednání Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 č. 15 ze dne 06.05.2021, č. 16 ze dne
20.05.2021 a Protokol o kontrole č. 7/2020 - Prošetření nákupu pozemku parc. č. 544/4 k. ú.
Újezd nad Lesy

2) bere na vědomí

"Námitku podjatosti předsedkyně KV Marie Kučerové při kontrole řešení stížnosti č. 12/2020
(článek v ÚZ "Kynologové zůstávají") a místopředsedkyně KV Lucie Doležalové"

3) konstatuje, že

v souladu s vyjádřením MHMP není oprávněno rozhodovat ve věci případné podjatosti členů
KV

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 2)

12. Jednací řád Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 21
Předkladatelka  materiálu  pí  Kučerová  uvedla,  že  předkládá  zastupitelstvu  aktualizovaný
jednací řád Kontrolního výboru ke schválení, navržené změny:
Čl. II bod 4 – stávající znění („Kontroluje evidenci vyřizování stížností, oznámení a podnětů
ze strany fyzických a právnických osob adresovaných odborům MČ Prahy 21.“) se nahrazuje:
„Dle pověření ZMČ Praha 21 prošetří stížnost/i směřující do oblasti samosprávy.“
Čl.  IV se doplňuje o bod 9 ve znění:  „V nezbytně nutných případech, kdy mimořádné či
nepředvídatelné  okolnosti  způsobené  epidemiologickou  situací  či  nouzovým  stavem
vyhlášeným pro  ČR brání  členu výboru  fyzické  účasti  na  jednání  kontrolního  výboru,  je
umožněno  účastnit  se  jednání  kontrolního  výboru  prostřednictvím  prostředku  dálkové
komunikace.  Takový  prostředek  dálkové  komunikace  musí  být  způsobilý  umožnit
bezprostřední interakci s ostatními členy kontrolního výboru. Podmínkou využití prostředku
dálkové komunikace je dostatečná prokazatelnost totožnosti člena kontrolního výboru. On-
line přítomnost kontrolního výboru je zaznamenaná v zápise z jednání kontrolního výboru s
poznámkou „přítomnost on-line“.“
V rozpravě k tomuto bodu nikdo nevstoupil.

Usnesení číslo: ZMČ14/0183/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

aktualizaci Jednacího řádu Kontrolního výboru ZMČ Praha 21

2) schvaluje

aktualizovaný Jednací řád Kontrolního výboru ZMČ Praha 21

Usnesení - (Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 0)

13.  Rezignace na funkci  tajemnice  Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 a jmenování
nového tajemníka/tajemnice Kontrolního výboru
Předkladatelka materiálu pí Zátková informovala, že Rada MČ Praha 21 dne 01.06.2021 na
svém 71. jednání vzala na vědomí rezignaci tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 21
Markéty  Zahradníkové,  a  to  k  31.08.2021.  S  ohledem  na  tuto  rezignaci  je  nutné,  aby



Zastupitelstvo MČ Praha 21 zvolilo nového tajemníka/ tajemnici Kontrolního výboru ZMČ
Praha 21. Na funkci nové tajemnice Kontrolního výboru Rada MČ Praha 21 doporučuje zvolit
od 01.09.2021 paní Lenku Pilnou, účetní VHČ ÚMČ Praha 21.
V rozpravě  občanů  k tomuto  bodu nikdo  nevystoupil  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  pí
Dastychová, pí Doležalová, pí Kučerová, p. Duchek a p. starosta.

Usnesení číslo: ZMČ14/0184/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí

rezignaci  tajemnice  Kontrolního  výboru  ZMČ  Praha  21  Markéty  Zahradníkové  (k
31.08.2021) a návrh na zvolení nové tajemnice Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 Lenky
Pilné (od 01.09.2021)

2) volí

tajemnici Kontrolního výboru ZMČ Praha 21 Lenku Pilnou od 01.09.2021

Usnesení - (Pro: 16, Proti: 0, Zdržel se: 0)

14.  Rezignace  na  funkci  předsedkyně  a  členky  Finančního  výboru,  volba  nové
předsedkyně a členky Finančního výboru.
Předkladatelka materiálu pí Zátková informovala, že na základě úkolu z RMČ71 předkládá
zastupitelstvu  bod  Rezignace  na  funkci  předsedkyně  Finančního  výboru.  Dne  1.6.2021
RMČ71 projednala rezignaci radní pí Zdeňky Hubínkové ke dni 28.6.2021, z toho důvodu je
nutné zvolit z řad zastupitelů nového předsedu/předsedkyni FV ZMČ. V čase po odevzdání
materiálů do ZMČ přišla rezignace na funkci  člena FV od pí  Klepetkové,  je možné dnes
dovolit člena.
Pí Kopecká uvedla, že na základě rezignace pí Hubínkové je navržena do funkce předsedy FV
pí Carbolová; pí Dastychová vznesla dotaz, zda bude dovolen i člen FV, p. Růžička navrhl
jako člena FV pí Hubínkovou, která s nominací souhlasila.

Hlasování o úpravě bodu č. 1) bere na vědomí: 
- -  rezignaci  pí  Zdeňky Hubínkové na funkci  předsedkyně Finančního výboru ZMČ

Praha 21 ke dni 28.6.2021 a rezignaci pí Jitky Klepetkové na funkci člena Finančního
výboru ZMČ Praha 21
Hlasování: Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

Hlasování o úpravě bodu č. 2) volí:
- volí do funkce předsedkyně Finančního výboru ZMČ Praha 21 pí Jitku Carbolovou a

členku Finančního výboru ZMČ Praha 21 pí Zdeňku Hubínkovou
Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3. Návrh byl přijat.   

Usnesení číslo: ZMČ14/0185/21
Zastupitelstvo městské části
1) bere na vědomí



rezignaci paní Zdeňky Hubínkové na funkci předsedkyně Finančního výboru ZMČ Praha 21
ke dni 28.6.2021 a rezignaci paní Jitky Klepetkové na funkci člena Finančního výboru ZMČ
Praha 21 /Pro: 15, Proti: 0, Zdržel se: 0/.

2) volí

do funkce předsedkyně Finančního výboru ZMČ Praha 21 paní Jitku Carbolovou a členku
Finančního výboru ZMČ Praha 21 paní Zdeňku Hubínkovou /Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3/

Usnesení - (Pro: 12, Proti: 0, Zdržel se: 2)

15. Volba přísedících Obvodního soudu Prahy 9 za městskou část Praha 21
Předkladatelka materiálu pí Zátková sdělila, že se předkládá návrh na zvolení 2 kandidátů
uvedených v návrhu usnesení tohoto materiálu do funkce přísedících Obvodního soudu pro
Prahu 9 za městskou část Praha 21 na funkční období 4 let. Byli navrženi 2 kandidáti, soudu
byly zaslány všechny jejich materiály a obdrželi jsme souhlas se jmenováním kandidátek: pí
Hubínkové a pí Berouškové.
V rozpravě občanů nikdo neyystoupil,  v rozpravě zastupitelů vystoupili:  pí  Dastychová, pí
Kučerová s návrhem, který byl hlasován a p. Vojta.

Hlasování o návrhu pí Kučerové:
- Hlasovat každého kandidáta zvlášť

Hlasování: Pro: 15, Proti: 1, Zdržel se: 0. Návrh byl přijat.

Usnesení číslo: ZMČ14/0186/21
Zastupitelstvo městské části
1) volí

do funkce přísedícího Obvodního soudu Prahy 9 paní RNDr. Soňu Berouškovou /Pro: 12,
Proti: 0, Zdržel se: 3/

2) volí

do funkce přísedícího Obvodního soudu Prahy 9 paní Zdeňku Hubínkovou /Pro: 9, Proti: 2,
Zdržel se: 5/

3) ukládá

tajemnici ÚMČ Praha 21 oznámit navrženým kandidátům a předsedkyni Obvodního soudu
pro Prahu 9 výsledek volby

Zodpovídá 

1. Ing. Šárka Zátková, tajemnice Úřadu městské části Praha 21 

Termín: 09.07.2021

Usnesení - (Pro: 11, Proti: 0, Zdržel se: 5)



16. Návrh na jiné využití peněžních prostředků participativního rozpočtu 2021
P. Roušar sdělil, že předkládá materiál, který připravil p. Dufek – žádá o zařazení návrhu na
jiné  využití  finančních  prostředků  participativního  rozpočtu  2021  do  dnešního  jednání
zastupitelstva Prahy 21 v tomto znění: Změna využití finančních prostředků participativního
rozpočtu 2021 ve výši 2,0 mil Kč, nebo jejich části,  kterou disponuje MČ Praha 21,  pro
pomoc lidem zasaženým přírodními živly na jižní Moravě, a to prostřednictvím profesionální
organizace, například Nadace Via apod. Finanční prostředky odeslat jménem občanů Újezda
nad Lesy, případně tuto skutečnost uvést jako poznámku převodu; p. Roušar navrhl pouze
k diskusi usnesení: 1) ZMČ Praha 21 bere na vědomí požadavek občanů na změnu využití
finančních prostředků, nebo její části určené k financování projektů participativního rozpočtu
v roce 2021 ve prospěch daru pro pomoc lidem zasažených přírodními živly na jižní Moravě 
2) ZMČ schvaluje rozpočtové opatření číslo k přenechání částky xxx pro původní realizaci
participativního rozpočtu a změnu účelu částky ve výši yy 3) ZMČ ukládá RMČ změnit pro
letošní  ročník  parametry  pravidel  participativního  rozpočtu  4)  ukládáme  RMČ  zajistit
odeslání daru prostřednictvím instituce, nebo účtu.

V rozpravě  občanů  nikdo  nevystoupil.  v rozpravě  zastupitelů  vystoupili:  p.  Duchek,  pí
Kopecká,  pí  Carbolová,  pí  Hubínková,  p.  starosta  s žádostí  o  jasné  formulování  návrhů
usnesení, pí Dastychová, p. Roušar, pí Jakob Čechová, p. Havrda, p. Říha, pí Piknová, pí
Hubínková; p.  Roušar,  p.  Růžička s návrhem, aby RMČ připravila na příští  jednání ZMČ
podklady pro návrh finanční pomoci; p. Havrda, pí Jakob Čechová s procedurálním návrhem,
který byl hlasován.

Hlasování o návrhu pí Jakob Čechové:
- Prodloužení jednání ZMČ Praha 21 o 15 minut

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdržel se: 1, Návrh byl přijat. 

Pí  tajemnice  Zátková  informovala,  že  nelze  tako  jednat,  je  nutné  vědět  přesně,  komu
konkrétně, jaké obci, IČO, musí se případně vytvořit darovací smlouva a nelze poslat finance
na jakýkoli účet.

Dále vystoupili pí Jakob Čechová, p. starosta s procedurálním návrhem.

Hlasování o návrhu p. starosty:
- Ukončení rozpravy k bodu č. 16.

Hlasování: Pro: 11, Proti: 1, Zdržel se: 1. Návrh byl přijat.

V diskusi pokračovali, pí Kučerová, pí Dastychová a p. Duchek.



Usnesení číslo: ZMČ14/0187/21
Zastupitelstvo městské části
1) ukládá

RMČ připravit na příští jednání ZMČ podklady pro návrh finanční pomoci

Zodpovídá 

1. RMČ 

Termín: 27.09.2021

Usnesení - (Pro: 13, Proti: 0, Zdržel se: 3)

Pan starosta Milan Samec poděkoval  všem přítomným za účast a ve 22:12 hodin jednání
ukončil.

Zdeňka Hubínková
radní MČ Praha 21

Ing. Ondřej Vojta
zastupitel MČ Praha 21

Milan Samec
starosta MČ Praha 21



Zapsala : vedoucí oddělení kanceláře starosty - Dana Kartousová
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